

Bestyrelsesmøde

Dato: 01.02.22 Klokken: 16:30-18.00 Referent: Lone Ordstyrer: Charline	Deltagere: Charline, Dinesha, Anna, Oluf, Nanna, Sophie, Helle O. Pia P. og Lone Fraværende: Rasmus, Nanna Gæster:	
Dagsorden	Tid	Referat
1. Godkendelse af referat		Godkendt Til orientering, Lone har spurgt hvad de forskellige børnehuse gør mht. at få underskrevet referaterne – der er ingen ensartethed. Styrelsesvedtægterne er ved at blive opdaterede, og i den forbindelse kommer er en retningslinje omkring underskrivelse af referat – så vi afventer.
2. Afrunding af året 2021 v/ Lone <ul style="list-style-type: none">• Vi har ikke set årsopgørelsen for 2021 endnu. Grundet flere børn kom til lige inden slutningen af året, kom vi dog ud med et fint overskud ca. 180.000 – 200.000. hvoraf nogle blev sat i anvendelse: Igangsatte reparation af nogle af punkterne fra legeplads-rapporten. Stuerne fik tildelt penge til legetøj m.v. Støj absobenter opsat.• Orientering fra et møde om kapacitet.		Lone orienter – se punkterne.
3. Hygiejne ble/sut v/Dinesha		Vuggestuen undersøger muligheden for at rent (bleer, sutte, skiftetøj) kan adskilles fra beskidt (tøj, vanter o.a. i brug). Enten på barnets garderobeplads eller på badeværelserne.
4. Planlægning Havedag, Sommerfest, Forældremøde osv.		Fastelavn (fest for børn) 25/2 om formiddagen – der bliver skrevet ud på Aula. Havedag fredag den 29/4 fra kl. 15 - ?, der deltager kun enkelte personaler. Blomsterdag: 4/5 Sommerfest: 10/6 Foto: gruppe 8/6, portræt 11/6. Forældremøde: 6/9 Bedsteforældredag, i forlængelse af Bag for en sag 13/10 om formiddagen.

		Julefest: 15/12
<p>5. Status lige nu og her. Sygdom, Børn, budget</p>		<p>Kort orientering om punkterne.</p> <p>Vi har talt om hvordan, vi kan formulere noget til forældrene om hvordan vi kan bevare det gode, der har været ved forældrene ikke har været på stuerne under Coronaen og alligevel lukke forældrene ind på stuerne. Et forslag kunne være at afleveringen sker ved stuedøren og afhentningen kan foregå inde på stuen – Charline og Lone laver et udkast.</p>
<p>6. AULA – soveregistrering, et ønske. Punktet er overført fra sidste møde, men hvem havde punktet+</p> <p>Også overført:</p> <p>Billeder af bestyrelsesmedlemmer Ønskes og Pia opdaterer gruppen i Aula m.m.</p>		<p>Ang. sove registrering, det bliver en ret stor opgave for personalet at skulle registrere, og det vil også kræve alle forældre også skriver oplysning om hvornår barnet er stået op. Og det ved vi, at rigtig mange ikke vil gøre. Så det beslutter vi ikke at gøre.</p> <p>Pia undersøger lige hvordan vi gør. Kan I ikke selv lægge billederne på, vil Pia gerne hjælpe. Frist for at lægge billedet op/ have hjælp fra Pia er 1. marts.</p>
<p>7. Skal vi aftale hvordan og hvornår vi arbejder videre med:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvordan vil vi arbejde videre med udsagnene fra forældremødet? <p>Hvornår må barnet komme igen efter hjemsendelse?</p> <p>God hygiejne – vaske hænder</p> <p>Senior korps</p> <p>Kommunikation forældre/personale</p> <p>Som forældre kender i bedst eget barn</p> <p>Legetøjsvask forældre/personale</p> <p>Kom først i institution, når barnet er helt frisk.</p> <p>Referatet fra sidst vi havde punktet på dagsordenen:</p> <p>Vi har aftalt vi skal tænke over hvordan vi kan arbejde videre med opgaven.</p> <p>Nogle udsagn vi lige skal indtænke:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Noget kan måske opfanges ved nogle formuleringer i velkomstfolderen+ • Skal der laves lokale retningslinjer • Kan der laves et forældrefrivilligt hjælpekorps til vask af legetøj <p>Det skal være bestyrelsen der lægger retningslinjer ud.</p>		<p>Vi har aftalt at Bestyrelsen sammenfatter et skriv til forældregruppen.</p> <p>Kommentar til det med seniorkorpset: Der findes ikke et senior korps – skal der være et, er det nogle frivillige kræfter, der skal stå for oprettelse m.m. Det Lone havde læst om, er et vikarbureau som hyrer seniorer.</p>
8. eventuelt/ punkter der skal på næste gang.		Ingen punkter
